



## **Notulen ledenvergadering 12-11-'18.**

**Aanwezig:** zie aanwezigheidslijst.

### **1: Opening**

De vergadering wordt geopend door voorzitter Christa Boekhorst.

Zij heet iedereen van harte welkom, we zijn blij dat er zoveel mensen aanwezig zijn.

### **2: Agenda**

De agenda wordt doorgenomen.

### **3: Mededelingen**

#### **\*Formaliteiten**

- de vergadering is rechtsgeldig.
- de voorzitter is door alle aanwezigen ok bevonden.
- Arnold is geen lid, maar door het bestuur gevraagd aanwezig te zijn.
- de notulen worden gemaakt door secretaris Marianne v.d. Wiel, de concept notulen komen zo snel mogelijk op het ledengedeelte van de website te staan.

#### **\*Huishoudelijke mededelingen**

- als je iets wilt zeggen, graag even je hand opsteken.
- ieders mening zal worden gerespecteerd.
- de voorzitter behoudt zich het recht om, indien nodig, een tijdslimiet op onderwerpen in te stellen.
- we zijn een vereniging, we doen het samen.

\*We zullen hulp nodig hebben bij de organisatie van concerten en evenementen, zoals de feestavond op 1 juni.

\*Wat doen we met de repetities van 24 en 31 dec (kerstvakantie)? Er wordt over gestemd, 24-12 gaat gewoon door, 31-12 niet. Deze kan evt. verschoven worden naar jan/feb. Misschien een extra repetitie voor het concert van 02-02-'19?

#### **4: Financiën**

Penningmeester Henk Oostijen geeft uitleg over de begroting.

-Het boekjaar loopt van 31-08-'18 t/m 31-08-'19.

-60% van het lidmaatschapsgeld gaat naar de dirigent/pianiste en de band.

-Verder zijn er kosten voor het lidmaatschap van korenbond Balk, verzekering, bankkosten, muziekarrangementen, huur van de zaal.

-Er waren opstartkosten, bijv. voor de statuten, het maken van de website, inschrijving bij de K.v.K. en de banners. Deze zijn inmiddels allemaal voldaan.

-Gré Sturing vraagt of er straks ruimte is om Arnold te betalen voor het inzingen van de oefendemo's. Die ruimte is er zeker.

-Truus Voos vraagt of het niet goedkoper is om de contributie 1x per 3 mnd. te innen? Volgens Henk is dit niet het geval.

-Ron Boer vraagt of er fondsen zijn aangeschreven voor subsidies. Hier zijn we mee bezig voor voor 2019.

#### **5: Benoeming kascommissie**

Aan het eind van het boekjaar (31-08-'19) moeten de financiën gecontroleerd worden. We zoeken min. 2 personen voor de kascommissie. Frans Naber en Ellen Egberts-van Nus bieden zich aan. Rebekka Middelbos-Verlaat biedt zich aan als reserve. Regel is na 1 jaar wordt er 1 persoon vervangen en zo voorts.

#### **6: Vaststelling contributie**

De contributie voor het eerste jaar wordt na stemming vastgesteld op €28 per maand.

## **7: Huishoudelijk reglement en statuten**

Loek Marcus meldt dat de statuten buiten de leden om zijn gemaakt i.v.m. het opstarten van het koor in de zomervakantie. Het is een eenvoudige vorm die verwijst naar het huishoudelijk reglement waarin de details zijn uitgewerkt.

## **8: Vaststellen huishoudelijk reglement**

Na stemmen wordt het huishoudelijk reglement akkoord bevonden. Als het nodig is kunnen hierin atijd wijzigingen worden aangebracht.

## **9: Hoe staan we ten opzichte van Prestige? (Marjan Scheepstra)**

Alles mag gedeeld worden over Prestige, dit is geen probleem. Prestige is een gesloten boek. Wel willen we iedereen op het hart drukken respectvol te blijven.

## **10: Kleding**

\*voorstel als door bestuur, maar interpretatie (Marian Radix)

\*voorstel voor het aanstellen van een kledingcommissie (Ineke Wubbolts)

-na een korte discussie wordt het voorstel van een kledingcommissie na stemming afgewezen.

-we spreken af dat we de maandag voor het concert allemaal in Blend kleding komen, een foto maken en dan bekijken of er nog aan gesleuteld moet worden.

## **11: Repetities**

\*verwachtingen leden en dirigent/bestuur, hoe vaak willen we optreden t.o.v. inzet van de leden (Marian Radix)

-Blend is ambitieus. Er zal goed geoefend moeten worden thuis.

-er wordt gevraagd om een extra repetitie voor het concert van 02-02-'19. De reactie is dat veel mensen moeten werken op zaterdag en hier speciaal vrij voor moeten regelen.

-Marian Radix stelt voor om een uur langer door te gaan na de reguliere repetitie. Dit voorstel wordt positief ontvangen.

-Ineke Schreuder vraagt of het repertoire voor het concert van 02-02-'19 al bekend is en gedeeld kan worden? Dit is niet het geval. Arnold zal verder inschatten of we er klaar voor zijn.

-Loek merkt op dat het fijn zou zijn als een nieuw lid door 1 persoon uit zijn/haar stemgroep “gecoached” wordt. De nieuwe leden vinden dat ze in een warm bad terecht zijn gekomen.

## **12: Rondvraag**

-Ineke Schreuder vraagt hoe het zit met de lief-en-leed-pot, wanneer krijgt iemand een kaart of een bos bloemen? Deze pot wordt beheerd door Anneke Klaas en Anneke Vrieling. Zij houden het in de gaten, maar vragen wel of er een seintje gegeven kan worden, wanneer je denkt dat het nodig is dat iemand iets krijgt.

## **13: Sluiting**

De vergadering wordt afgesloten door de voorzitter.